
Tjæreborg Cycling.    15. Marts 2025. 

 

 

Valg til Aktivitetsudvalget – i TC regi kaldt hovedudvalget. 

 

Tjæreborg Cycling har valgt at holde valgmødet i forbindelse med det årlige Click-i arrangement 

hvor vi ser ind i forårssæsonen. Ifølge vedtægterne skal udvalgets medlemmer vælges blandt de 

aktive medlemmer i foreningen og dette passer rigtigt godt med at ca. 50 TC’ere var på cyklerne 

inden mødet – så det var i den grad aktive medlemmer der deltog i mødet. 

 

Formanden konstaterede at mødet var rettidigt indkaldt og måtte tilstå at vi er i god tid i.f.t. 

foreningens generalforsamling og valgte at praktiske hensyn selv at være dirigent. 

 

Formanden takkede de der havde stået for forplejningen til dette arrangement – grillpølser med 

det hele + øl og vand og takkede for det store nærmest overvældende fremmøde. 

 

Drøftelse af arbejdet / beretning. 

 

Formanden fremlagde kort status på året der er gået og året vi ser ind i.  

Stikord omkring økonomien i TC, økonomien er god. 

Pengene bruges på: 

o Lidt til at være medlem af TGF, DAI og DCU 

o Kaptajnerne betaler ikke kontingent  

o Kaptajnspenge – d.v.s. at kaptajnerne kan give en kaffe, is eller hvad de nu finder på 

til medlemmerne på træningsturene.  

o Kaptajnerne har alle nu adgang til pusterummet via nøglebrik og dermed til TC’s 

køleskab med kolde øl og vand. Formanden modtog berettiget feedback på at det 

ikke var gået ret stærkt med at skaffe nøglerne  Der er hængelås med kode på 

køleskabet aht. at der er mindreårige der serverer i pusterummet og der må ikke 

være adgang til alkohol.  

o Sociale arrangementer. 

Indtægterne kommer fra 

o Kontingent fra de ca. 75 betalende medlemmer 

o Ingen indtægter fra La Santa i år da aflyst da sporet var oversvømmet og vi er ikke 

med i 2025 

o Bent Pedersen indtægter går til tøjkontoen 

o Sponsorløbet går til sporet (og formanden fortalte at vi kun vil have en meget 

begrænset del af sponsorløbsindtægterne da disse skal gå til ”ungdommen” – alle 

deltagende bifaldt dette synspunkt). 

 

Dette med hjælpe fra  

 

• Frede - der fortalte om MTP året der er gået og MTP året der kommer – træningsdagene 

som er tirsdag og lørdag.  



• Frede fortalte om den kommende tur til Tjekkiet – hvor der endnu engang er løfte om at 

tage en kasse KV14 med hjem til TC’s baglager. 

• John - MTB Sporet er vådt, der er lukkede sektioner grundt alt det vand der er kommet – 

der er planlagt spordag først i april.  

• John kunne berette at John. Josefsen Aps. (Michael) har tilbudt 10.000,- om året til MTB 

banen de kommende 3 år. Dette udløst vilde klapscener – 1000 tak til Michael  

• Brian der fortalte om landevejsåret der er gået og som kommer – træningsdagene er 

mandag, onsdag og lørdag – nu med både A, B niveau på alle dagene – C lørdag og mandag 

– vi håber medlemmerne vil støtte op alternativt justerer vi i løbet af året.  

• I Peters fravær fortalte Henrik om Bent Pedersen Cup der blev kørt i 2024 med stor succes 

og som igen bliver kørt i 2025 med 4 afdelinger, vi starter i år i Tjæreborg den 20. maj. 

• Formanden opfordrede alle til at hjælpe med afviklingen af Bent Pedersen CUP og ikke 

mindst at så mange som muligt deltager 

• 2024 turen til Harzen blev aflyst i sidste øjeblik grundet en meget truende vejrudsigt – 

turen gik derfor til Fyn hvor 10 TC’ere havde en fantastisk tur i godt vej og med 

overraskende mange højdemeter der på Fyn kommer i små angreb hvilke der tilgengæld er 

mange af i modsætning til Harzen med de mange lange ture. 

• TC tur i foråret 2025 foreslået  – 9 – 11 maj – vi vil gerne have en større gruppe afsted – er i 

tvivl: 

- Harzen 

- DGI center i Danmark 

- Grenen / Fyn eller noget helt andet 

Der var ikke overvældende interesse for Harzen turen så alle medlemmer opfordredes til at 

kommentere ind på facebook tråden der blev lagt op efter mødet. Den / de der måtte have 

interesse i at hjælpe med at arrangere en tur kan række ud til en i udvalget. 

 

• I 2024 var der en fantastisk Vestern fest – hvorfra der stadigt fortælles historier og meget 

sikkert stadigt er usagt  Som nævnt mangler Peter stadigt sin cowboyhat. 

• For 2025 blev der nedsat festudvalg – festudvalget bestemmer tidspunktet og der var livlig 

debat om forår eller efterår – dette overlader vi trygt til festudvalget at beslutte. 

Festudvalget er: Jørgen, Anne Annette, Skriver og Bager. 

• Sponsorløb var i 2024 en fredag i sportsfesten – for 2025 regner med dette bliver fredag 

den 20/6. 

 

Valg: 

 

Hovedudvalget består af 4 medlemmer. Kirsten, Claus, Peter og Henrik. 

 

Kirsten & Claus er på valg. Claus modtager genvalg hvorimod Kristen takker af.  

 

Formanden takkede Kirsten for en supersolid indsats og for rigtigt mange gode ideer til aktiviteter. 

 

Formanden spurgte om der var andre der ville stille op – både til udvidelse af udvalget eller som 

alternativer. Flemming Nielsen stiller op. 

 



Claus og Flemming blev valg til at forsætte – dette foregik ved at alle klappede så vi har ikke lige 

styr på stemmerne. Det virkede som 100% var for. 

 

Mødet var hermed afsluttet og medlemmerne forsatte et superhyggeligt møde og genopfriskede 

sikkert mange gamle og måske endda et par nye anekdoter. 

 

 

 

 


